
2024-10-08 

 

Fråga till Sektor Välfärd – Används 
tjänstedesign inom Sektor Välfärd 

Fråga till Sektor Välfärd 

Används tjänstedesign för verksamhet inom ON ansvarsområde och om så är fallet 
på vilket sätt? 

Muntlig redovisning. 
Anders Jansson Gladh (M) 


